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Protokoll fort vid ordinarie styrelsemöte for Haga-brunnsvikens vänner 22111-01.

Närvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Marianne Lundberg, Ella Öström, Toöjörn
Holmberg, Eva Lampel

§1) Mötet öppnades.

§2) Dagordningen godkändes.

§3) Foregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

§4) Planåirenden. remisser
Peter redogjorde for de senaste turerna kring planen for Frösundavik vilken är överklagad till
regeringen. FFE är ombud.

Lars berättade att planen for gångbron över Norrtull ligger hos länsrätten just nu. Det ses

som ett besvärsärende och advokat Per Björkman är anlitad. Peter lade till att
idrottsforvaltningen utreder hela Norrtullsområdet i enlighet med vår tidigare skrivelse i
frågan.
Ella visade tidningsbilder på hur norra stationsområdet skulle kunna se ut i en inte alltfor
avlägsen framtid. En startpromemoria har tagits fram av stadsbyggnadskontoret.

Peter informerade om att en del av marken som disponerats av båtklubben vid
Stallmästaregården har lösts ut och gjorts tillgänglig for allmänheten vilket innebär en positiv
forändring då tillgången till vattnet ökar.

§5) Den ekonomiska situationen
Då Hugo inte var närvarande hoppades punkten över

§6) Höstens programpunkter
Ella nämnde att Peters vandring hade varit mycket trevlig. Hon uppmanade också styrelsen att
gäpä de två andra arrangemangen med Lalander och Lange i host.

Beslöts att arvodera externa foredragshållare med 500 kr om de så begär.
Beslöts också att Lars kontaktar Skanska for att forsöka fä till stånd en gratis visning av

Fysikcentrum.

Förslag till programpunkter under våren:
- Albanoområdet (Akademiska hus)
- Norra stationsområdet (Wolodarski, tekniska nämndhuset)
- Vandring i Hagaparken (Christian)
- Seminarium samt presentation av boken som belyser implementeringen av lagstiftningen

for NSP @eter m fl)
- kajak-/kanottur kring Brunnsviken (Peter)
- Erfarenheter av miljöarbete i yrkeslivet (Michael)

Dessutom tillkommer årsmötet och Hagadagen.

§7) Broschyren
Jan har frtt två offerter, dels från Graphium i Bromma, dels AB kontorsrutin i Örebro vad
gäller tryckning av den nya broschyren. Örebroforetaget ligger något lägre i pris.
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Beslöts att om kostnaden for tryckning samt frakt och moms därifrån understiger Graphiums
offert accepterar vi offerten från AB kontorsrutin. Beslöts också atttrycka 8000 ex. Jan fick i
uppdrag att avgöra vilket foretag vi ska anlita samt beställa tryckningen.

Marianne påpekade i sammanhanget att alla styrelsemedlemmar måste ta hand om några
kartonger var då vi inte har någon lokal att lagra något material i.

Styrelsen gttryckte också sitt samftillda gillande över den nya broschyren.

§8) Övriga frågor
Skogs- och lantbruksakademien önskar att fä skicka med ett reklamblad lor tre böcker i vårt
nästa utskick. Önskan bifolls.

Eftersändning av post samt huruvida vi ska stå i rosa sidorna bordlades till nästa möte.
Peter nämnde att Stella Fare, Stockholmspartiet, uttryckl behovet av en bild över Norrtull

och dess gestaltning. Kanske borde vi initiera en ny utsttillning? I alla händelser bör vi vara
med i planprocessen for området. Även Sture Koinberg är intresserad av att delta.

Beslöts att Hagaboken ska säljas något billigare (50 kr for l0 st eller fler) till foretag fram
till jul.

§9) Nästa möte beslöts till 1711-02 att hållas hemma hos Torbjörn.

§10) Mötet avslutades.

Vid protokollet justeras
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Lars SundströmMarianne Lundberg
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